

# Vytrus Biotech

*Visit us at* stand 505

## Category: Active ingredients



Vytrus crée des actifs 100% naturels à haute valeur ajoutée basés sur des biotechnologies de cellules souches végétales.

Sans conservateur, 100% d'origine naturelle selon la norme ISO 16128, venez découvrir nos ingrédients durables ok-Chine pour le soin de la peau, des cheveux, du cuir chevelu et du microbiote.

La biotechnologie nous permet d'apporter une grande efficacité, une durabilité et de nouveaux concepts basés sur des mécanismes végétaux innovants.

Chiffres clés :

- 15 actifs
- 13 récompenses et prix internationaux
- Certifications : COSMOS-Ecocert, ISO 9001:2015, GMP pour les ingrédients cosmétiques et Ecovadis Platinum

Venez nous rencontrer stand 505 ou découvrez notre site internet : [www.vytrus.com](http://www.vytrus.com)



Vytrus creates 100% natural active ingredients of high added value based on plant stem cell biotechnology.

Preservative-free, 100% natural origin according to ISO 16128, come discover our China-compliant sustainable ingredients for skin, hair, scalp and microbiota care.

Biotechnology allows us to bring high efficacy, sustainability and new concepts based on innovative plant mechanisms.

Key numbers:

- 15 actives
- 13 international awards in innovation and sustainability
- Certifications: COSMOS-Ecocert, ISO 9001:2015, GMP for Cosmetic Ingredients, and Ecovadis Platinum

Come meet us at booth 505 or discover our website: [www.vytrus.com](http://www.vytrus.com)



**Address: Sant Gaietà 121, 2nd floor - 08221, Terrassa - Barcelona, Spain**

**Tel: +34 93 127 81 06**

**[info@vytrus.com](mailto:info@vytrus.com)**